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Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

1. godkänna anmälan. 

 

§ 7 Anmälan av ändrings- och tilläggsbeställningar på 

nya Skogskrematoriet 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. godkänna anmälan och lägga den till handlingarna. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar anmälan av ändrings- och tilläggsarbeten 

avseende Nya Skogskrematoriet daterad 2014-04-07 

Dnr 2.3.2-140-2014. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

1. godkänna anmälan. 

 

§ 8 Information från rådet för funktionshindersfrågor 

 

Noterades till protokollet att rådet för funktionshindersfrågor innan 

nämndens sammanträde haft sitt årliga dialogmöte med nämnden. 

Dialog fördes kring olika tillgänglighetsfrågor på 

begravningsplatserna. 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. lägga anmälan till handlingarna. 

 

§ 9 Underlag för budget 2015 med inriktning 2016-2017 

för kyrkogårdsnämnden 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad samt att 

därutöver anföra: 
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”Kyrkogårdsnämnden har att förhålla sig till den budget för 2014 

med inriktning för 2015 och 2016 som kommunfullmäktige 

fastställt. I föreliggande ärende redovisar kyrkogårdsförvaltningen 

behov av underhåll och investeringar, varav ett antal saknar 

finansiering. Kyrkogårdsnämnden har att förhålla sig till nuvarande 

ekonomiska ram, varför vi inte tar ställning till redovisade behov 

utom vår budgetram. 

Nämnden har under innevarande år tillförts medel i form av en ökad 

underhållsbudget. Särskilda satsningar på underhåll av murar på 

Skogskyrkogården och några av stadens medeltida kyrkogårdar görs 

under året. Vår investeringsbudget har utökats för att genomföra en 

ny bevattningsanläggning vid Skogskyrkogården. 

För kyrkogårdsnämnden är det angeläget att Strandkyrkogården 

utrustas med en enkel ceremonilokal. Vi vill också föreslå att 

framtiden för Solbaddet, de före detta personalbostäderna på Norra 

begravningsplatserna, skyndsamt utreds”. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande 2014-03-21 

Dnr 1.2-489-2014. I detta ärende redovisas nämndens underlag till 

budget för 2015 med inriktning för 2016 och 2017. Nämndens 

övergripande planering och behov beskrivs utifrån Vision 2030 – 

”ett Stockholm i världsklass”. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

 

1. godkänna förslaget till underlag till budget för 2015 

med inriktning för 2016 och 2017 och överlämna det 

till kommunstyrelsen 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

Beslutsgång 

Annette Lundquist Larsson m fl (M) och Lotta Gravenius (FP) lade 

fram ett gemensamt förslag till beslut. Magnus Jarnling (MP) 

respektive Mirja Räihä m fl (S) lade fram egna förslag till beslut.  

 

Ordföranden ställde de tre förslagen mot varandra och fann att 

nämnden beslutat enligt Moderaternas och Folkpartiets förslag. 

 

Reservation anfördes av Magnus Jarnling (MP) till förmån för eget 

förslag till beslut enligt följande: 

 

att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut samt att 
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därutöver anföra: 

 

”Förvaltningen beskriver tydligt konsekvenserna för 

verksamheten vid en oförändrad begravningsavgift under 

planperioden. Större delen av de behov förvaltningen redovisar 

i tjänsteutlåtandet finns tyvärr under rubriken ”Behov som 

saknar finansiering”. 

 

Underhållsbudgeten används endast till de mest akuta 

underhållsinsatserna och de planerade, väl dokumenterade, 

långsiktiga åtgärderna skjuts på framtiden och blir därmed mer 

komplicerade och dyrare att åtgärda. 

 

Förvaltningen behöver nyanställa medarbetare för att 

verksamheten ska uppnå god kvalitet och säkerhet. Att tvingas 

organisera om verksamheten vid pensionsavgångar, antalet 

helårsanställningar har minskat med 30 procent de senaste sju 

åren, har åstadkommit att förvaltningens samlade kompetens 

minskat på viktiga områden. 

 

Kostnaderna för skötseln av världsarvsfrågorna på 

Skogskyrkogården ska inte finansieras av 

begravningsavgiften” 

 

Reservation anfördes av Mirja Räihä m fl (S) till förmån för 

eget förslag till beslut enligt följande: 

att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut,  

att förbereda för en höjning av begravningsavgiften till 

2011 års nivå samt att därutöver anföra: 

 

”Förvaltningen redovisar med all tydlighet att 

neddragningarna har varit stora inom förvaltningen. Vi kan 

konstatera att förvaltningen inte har fått några som helst 

ekonomiska förstärkningar under de  

senaste fem åren. Personalstyrkan har reducerats med nästan 

en tredjedel under åren 2007- 2012 enligt förra årets 

budgetunderlag. Förvaltningen måste ha ekonomiska ramar 

som medger även andra anställningar än sommarjobb för 

ungdomar. 

 

Vi motsatte oss den sänkningen av begravningsavgiften som 

den moderatledda Alliansen genomförde i budget för 2012. Vi 

anser att det är viktigt att börja diskutera ett återställande av  

begravningsavgiften till den nivån nämnden hade 2011. Vi ser 

det som det enda möjliga förslaget för närvarande. 

Förvaltningen visar med all tydlighet i ärendet att en höjning 

av begravningsavgiften måste genomföras för att staden ska 

kunna bibehålla en bra kvalitet på begravningsverksamheten 

och fullgöra de uppdrag fullmäktige ålagt dem. 
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Inom nämnden förs diskussioner om den stora 

underhållsskulden. Det är givetvis klart att om antalet anställda 

har minskat så mycket som det anges i ärendet så är följden att 

underhållet också blir eftersatt.  Förvaltningen beskriver att de 

ekonomiska förutsättningarna är begränsade och att vidare 

effektivisering är omöjlig. Det är viktigt att ta igen den 

underhållsskulden som finns om vi inte vill skjuta på åtgärder 

till kommande nämnder. Vi noterar också, att den 

behovsinventeringen som finns i ärendet inte faller långt ifrån 

den summan som kunde motsvaras av en återställning av 

begravningsavgiften”. 

 

§ 10 Återtagande av gravrätter där gravrätten löpt ut 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. återta gravrätterna till totalt 132 gravplatser där 

gravrättsiden gått ut och där förvaltningen inte kan 

komma i kontakt med någon intressent 

2. ny upplåtelse av dessa gravplatser får ske först från 

och med 2018-01-01 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2014-03-20, Dnr 3.2.7-505-2014. Ärendet har beretts inom 

begravnings- och serviceavdelningen i samarbete med 

begravningsadministrativa enheten vid administrativa avdelningen.  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

 

1. återta gravrätterna till totalt 132 gravplatser där 

gravrättstiden gått ut och där förvaltningen inte kan komma i 

kontakt med någon intressent 

2. ny upplåtelse av dessa gravplatser får ske först från och med 

2018-01-01. 

 

§ 11 Kommunstyrelsen ska genomföra en detaljerad 

krav- och behovsanalys avseende avtalets 

ändamålsenlighet samt fatta beslut om nyttjande av den 

andra optionsperioden till och med 2018-12-31 alternativt 

genomföra, svar på remiss 

 


